



2018-03-20

## Protokoll – Kårledningsmöte 20 mars 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.30

Närvarande:

*August Schelin*

*Astrid Johansson*

*Alice Olsson*

*Oskar Stenberg*

*Henrik Jonsson*

*Alexandra Mubl*

*Julia Rosell*

*Kevin Storgärd*

*Olof Eriksson*

§2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Astrid Johansson till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Alice Olsson till sekreterare

§4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Julia Rosell till justerare

§5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan

§6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna

§7 Budgetar

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna SMIL:s budget.

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **kårordförandes budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **vice kårordförandes budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **utbildningsansvarigs budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **externa relationers budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **föreningsansvarig budget.**

  
AJ

  
AS

  
AO

  
JR



*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **evenemangsansvarigs budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **förvaltningsansvarigs budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **ekonomiansvarigs budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **internationellt ansvarigs budget.**

*Kårledningen beslutar att*

Revideringar upp till sin egen teckningsrätt godkänns. Över detta skall hela kårledningen godkänna revidering.

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna **kårledningens** totala budget.

§8 Fakturor

*Kårledningen beslutar att*

Godkänna offerten för banketten under Nollningen. Kevin meddelar David Olsson.

§ 9 Äskningar

*Inga inkomna äskningar*

§10 Kontantfri pub

Diskussion kring kontantfri pub. Internationella studenter som har avgift på kortbetalningar är en fråga som bör tålas att tänka på.

Alice Olsson pratar med Sexmästeriet för att höra vad de anser.

Tanken är att ta bort kontanthantering i samband med att puben öppnar inom kort.

§11 Hemsidan

Hemsidan börjar ta form.

- **Innehåll**; man kan inte designa sidorna förrän texten är på plats och här behöver kårledningen hjälpas åt.
- **Reklam** och uppdateringar

Det finns en mapp i Drive där man kan skriva in sina respektive texter. Alexandra delegerar ut vilka texter var och en i kårledningen ska författa och detta skrivs in i dokument på Drive.

Tidsplan: först när kårledningen har tid och lust att författa texter kommer hemsidan att färdigställas.

§12 Kårledning under nollningen

Enligt N&FA kan kårledningen få vara delaktiga mycket under nollningen.

Alice och August pratar med N&FA om detta och hör om kårledningen kan få någon station under ett par dagar.

  
AJ

  
AS

  
AO

  
JR



Oskar föreslår att detta läggs i början av första nolleveckan.  
Vi är överens om att kårledningen ska synas mycket under nollningen.

### §13 Årsmötes update

Årsmötet hålls 24/5 kl 15-18.

Mötesordförande är Adam Agerbrink.

### §14 Diskussion om att införa stående mötestid utöver tisdagens morgonmöte

Torsdagar från kl 16-17 blir kårledningens extra mötestid. Detta provas under en tid för att se hur det fungerar.

### §15 Whitelines block

Det är dyrt att beställa block och kårledningen resonerar så att det är för kostsamt och vi avvaktar.

### § 16 Veckorapporter

**August Schelin** – Hade flera möten per dag förra veckan och det upplevde inte August som optimalt. Möten blir ibland överflödiga och tar upp mycket tid vilket gör att andra arbetsuppgifter får vänta. Verksamhetsplanen har skrivits på engelska. Har träffat Per Cramér på tu man hand för att prata om evakueringen. Har föreslagit en strategihelg då hela kårledningen umgås en längre stund.

**Astrid Johansson** – Varit på styrelsemöte för GFS och arbetat undan en hel del. Träffat Johan Häggman på 2 möten förra veckan. Haft möte med Tre Ess om rekreattionsfonden och JF om deras kommande föreläsning.

**Alice Olsson** – Arbetat med Valborg. Lina Andersson och Alice har varit på möten med föreningar för att se om de vill samarbeta under valborgsveckan. Tillståndsenheten var på besök för att titta omkring i puben. Di Gamble har Alice arbetat med också och ordnat inträde till Park Lane.

**Oskar Stenberg** - Skriver sin sista ordinarie tenta denna veckan. Haft långt möte med Tre Ess tillsammans med Astrid. Suttit med Olivia och arbetat med SMIL:s budget. Funderar över sysselsättning till hösten.

**Henrik Jonsson** - Arbetar med avtal. Ska till Universum Awards i Stockholm onsdag till torsdag denna veckan.

**Alexandra Muhl** – Lite lugnare vecka som kommer. Har utbildningsråd i eftermiddag med alla utbildningsansvariga. Försöker marknadsföra studentjuristerna.

**Julia Rosell** - Sält biljetter till bowlingevent. Under veckomötet utvärderades utskottsmötet. Pubcrawl hölls förra onsdagen. Biljetter säljs till bounce-evenemang.

**Karin Storgård** – Är förvånad över att inte få mer mail från föreningar. Arbetat med budgetar och har meddelat föreningarna att de ska skicka in information om respektive förening till hemsidan. Har träffat Sexmästeriet för att prata om en händelse som skett under helgen i puben.

**Olof Eriksson** - Varit på möte med en jurist från GU angående dataskyddsförordningen. En utbildning för dataskyddsombud kommer att hållas. Har varit på implementeringsmöte med GU kort.

### §17 Övriga frågor

  
AJ

  
AS

  
AO

  
JR



2018-03-20

- HCM: Oskar informerar om att det finns utrymme att föra över en större summa till HCM istället för att det ska ligga på SEB kontot. Oskar undersöker hur möjligheten ser ut till detta genom att kolla igenom direktiven och beslut tas vid nästa morgonmöte.

§ 18 Mötets avslutande

*Mötet avslutas kl 09.11*

Vid protokollet

Alice Olsson

*Mötessekreterare*

Astrid Johansson

*Mötesordförande*

August Schelin

*Kårordförande*

Julia Rosell

*Justerare*

AJ

AS

AO

JR